

February 19, 2025, Prayer Requests for Noto Peninsula, Japan:

1. **Gratitude for New Home:** Hao Xiang and Ya Nan have adapted well to their new living environment, and their circle of friends is gradually increasing. There are still many small and large matters to organize at home, especially the unstable power supply, which often leads to power outages. Pray that the Lord grants them peace and joy to face these challenges.
2. **Winter Traffic Safety:** Frequent snowfall in February has affected road traffic. Pray for the Lord's protection for safe travels, so that services, visits, and Bible study groups going to the disaster area can proceed smoothly.
3. **March Sharon Service Team:** Pray for unity and flexibility in the team, so they can adapt to the ever-changing service environment and establish rich life connections with the disaster victims and the Hokuriku team.
4. **Jing Hao's Parents' Health:** Thank the Lord that Jing Hao's father, Uncle Hua, has recovered from the flu and his health is stable. His kidney function has also improved. Jing Hao's mother, Sister Yan Fang, has started daily injections for osteoporosis treatment. Pray that the treatment is effective in strengthening her bones and preventing injuries from falls.

May the Lord look after each need personally and grant peace and grace.

2025 年 2 月 19 日 日本能登半島代禱事項

- 1) 感恩新居入厝：皓翔和雅楠對新的生活環境適應良好，朋友也逐漸增加。家中仍有許多大小事需要整理，特別是電力供應不穩定，時常停電。求主賜下平安與喜樂的心，幫助他們面對這些挑戰。
- 2) 冬季交通安全：二月降雪頻繁，導致道路交通受影響。懇求主保守出行平安，讓前往災區的服侍、探訪和查經班都能順利進行。
- 3) 三月沙崙服侍團隊：求主賜下合一的心與彈性，使團隊能適應變化多端的服侍環境，並與災民及北陸團隊建立豐富的生命連結。
- 4) 景豪父母的健康：感謝主，景豪的父親華叔因流感住院，經過點滴治療後已痊癒，身體無大礙，腎功能也有所改善。母親燕芳姐開始每日注射骨質疏鬆治療藥物，求主保守藥效發揮作用，強化骨骼，預防跌倒受傷。

願主親自看顧每一項需要，賜下平安與恩典。